
Protokoll styrelsemöte ÖIK 11/11 2024 

 

Närvarande:  
Erik. F, Louise, Erik J, Jessica, Annelie 

 

1. Mötets öppnande 
 

2. Justerare väljs till Louise 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Grönytegruppen har gjort en budget för 2025, det behövs bla service av våra 

automowers. 
Första hjälpen-boxen är beställd, vi ska försöka hitta ett bra ställe att montera 
den på. 
 

b) Till våren kommer Angelica starta upp en löpargrupp på ÖIK, den kommer 
utformas så att alla oavsett tidigare erfarenhet kommer kunna vara med. Kul! 
Vi har äntligen fått en ny ledare för Idrottskul, han heter Simon och vi är 
jätteglada för detta. 
Julkalendrarna har sålt bra i år, nu är det endast ett fåtal kvar att sälja. 
Det blev ett bra möte med ledarna, mycket bra förslag om att få in pengar till 
klubben. Ett förslag var bla att beställa mössor av lite tunnare material med 
ÖIK-loggan på. 
Angående fotbollen så kommer huvudtränare Emil sluta och vi tackar honom 
så mycket för tiden han lagt ner och tränat vårt lag. 
 

c) Det blev en bra sponsorträff här på ÖIK med några av traktens sponsorer, det 
verkade vara uppskattat. Vi beslutar att tacka våra sponsorer med ett julkort.  
 

d) Jessica har haft ett möte med laget.se och det verkar vara en bra plattform till 
det mesta och vi vill försöka använda den mer. En önskan är att vi kunde få in 
alla våra medlemmar dit på ett smidigt sätt. 
 

e) Vi avvaktar med att byta ut belysningen så länge då allt i dagsläget fungerar 
okej. 



Morgan Johansson har slipat golvet i kiosken, tack för det. 
 

f) Martin Karlsson kommer fixa skidspår i vinter. Vore bra om ytterligare någon 
skulle kunna hjälpa till vid behov, vi undersöker detta. 
 

g)  Vi pratar om gymmet, vi har inte fått in några saker så vi kommer fortsätta 
kolla runt om vi kan få tag på det. 
 

6. Inga övriga frågor 
 

7. Nästa möte hålls på ÖIK 11 december 19:00 
 

8. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Louise Alm Ödeen 

 


